
P R O T O K Ó Ł 
z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska,  

Bezpieczeństwa i Przestrzegania Prawa Rady Gminy Świdwin                       
odbytego w dniu 8 grudnia 2009 roku 
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Lista obecności stanowi załącznik do protokołu 
 
W spotkaniu udział wzięli: 
� Pan Krzysztof Kaszuba  – Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 
� Pani Dorota Rakowska  - Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 
� Pan Zdzisław Pawelec - Wójt Gminy Świdwin 
� Pani Halina Czajkowska - Sekretarz Gminy 
� Pani Renata Kamińska - Skarbnik Gminy 
 
Skarbnik Gminy Pani Renata Kamińska omówiła szczegółowo projekt 
budżetu na 2010 rok (w rozbiciu na działy, rozdziały, paragrafy) w działach: 
� Rolnictwo i łowiectwo 
� Transport i łączność 
� Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 
� Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 
 
Projekt budżetu stanowi załącznik do protokołu. 
 
WOLNE WNIOSKI 

 
Radny Pan Mieczysław Kozicki zwrócił się z zapytaniem:  
� jak wygląda sytuacja ściągalności podatków  od upadłej firmy POLFARM 
� czy pojęto działania w sprawie przeniesienia lecznictwa stomatologicznego 

dzieci z terenu gminy w Klinice Pani Barbary Kołosowskiej przy ulicy 
Drawskiej w Świdwinie.  

 
Wójt Gminy Pan Zdzisław Pawelec wyjaśnił, że prowadzone są negocjacje                 
z właścicielką Kliniki w celu wypracowania warunków umowy. 
 
Radna Pani Maria Siminiecka poinformowała, że do Bierzwnicy wprowadził 
się kolejny „truciciel”. Jest to ferma świń. Ferma tłumaczy się, że hodowla nie 
stanowi żadnego zagrożenia, ponieważ prowadzona jest na ściółce głębokiej.  
 
Radny Pan Antoni Giluk – przyspieszyć budowę przydomowej oczyszczalni 
ścieków przy świetlicy wiejskiej w Cieszeniewie. 
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Pan Wójt złożył deklarację, że budowa będzie zakończona o końca pierwszego 
kwartału 2010 roku.  
 
Pan Ryszard Pawlonka zainteresowany jest propozycją taryf opłat zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na 2010 rok. 
 
Pan Wójt – proponowane taryfy opłat: 
- za wodę pobraną z urządzeń wodociągowych 2,97 zł. brutto za 1 m3 

- za odprowadzanie ścieków 3,75 zł. brutto za 1 m3 
 
Uwag do propozycji stawek nie wniesiono. 

 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała 
 
Wiesława Żmudzińska 
 
 


